

No. 1,683—Mr. Brisco—May 18

What is the best estimate of the amount spent by the Department of the Solicitor General in the Constituency of Kootenay West from July 22, 1977 to date?

No. 1,695—Mr. Epp—May 25

1. What was the cost to the government for the book *Shopping for Food and Nutrition*?

2. Who designed the book and at what cost?

3. (a) How many copies will be distributed and at what cost per book (b) who will receive the book?

No. 1,698—Mr. Clarke (Vancouver Quadra)—May 29

1. Is the Minister of Employment and Immigration aware that Mr. Patrick Vincent McCarthy has been in custody in Vancouver since March 24, 1978 for the alleged immigration offence of working without a permit?

2. During the entire period, has his bail application been considered by a judge and, if not, would the Minister consider appointing a judge to head the inquiry and consider bail particularly in view of the fact that the Federal Court of Canada quashed the first inquiry on the grounds that Mr. McCarthy was not afforded a fair hearing?

3. Has Mr. McCarthy been charged under the Criminal Code with any offence and has any country taken extradition proceedings against him?

4. Since the Bail Reform Act applies to all criminal matters in Canada as well as matters under the Extradition Act, does the Minister feel that the Bail Reform Act should be applied to the Immigration Act?

No. 1,703—Mr. Alexander—May 30

1. In 1977, for each department and agency, how many (a) classification actions occurred (b) potential red-circle cases have been identified and, in each case, what percentage of the department or agencies total man-years does this represent?

2. For each department and agency, how many positions have been classified at the (a) senior executive (b) senior personnel authority levels for which the required complement does not exist?

3. What was the annual rate of growth of the senior executive group in each year since 1967?

4. What was the annual rate of growth in positions at the senior personnel authority level or its equivalent in each year since 1967?

5. For each department and agency, what were the changes in titles and classification of positions for the top five reporting levels for 1977 as compared to 1970?

6. For each department and agency, how many employees have been reclassified upwards in their own position each year since 1967?

N° 1683—M. Brisco—18 mai

Quelle est l'estimation la plus juste du montant dépensé par le ministère du Solliciteur général dans la circonscription de Kootenay-Ouest, du 22 juillet 1977 à ce jour?

N° 1695—M. Epp—25 mai

1. Quel a été, pour le gouvernement, le prix de revient du livre intitulé *Shopping for Food and Nutrition*?

2. Qui a conçu le livre et à quel coût?

3. a) Combien d'exemplaires seront distribués et à quel prix unitaire, b) qui en recevra copie?

N° 1698—M. Clarke (Vancouver Quadra)—29 mai

1. Le ministre de l'Emploi et de l'Immigration est-il au courant que M. Patrick Vincent McCarthy est en état d'arrestation à Vancouver depuis le 24 mars 1978 pour avoir supposé-ment contrevenu à la Loi sur l'immigration en travaillant sans permis?

2. Pendant toute cette période, sa demande de cautionnement a-t-elle été examinée par un juge et, dans la négative, le ministre envisagerait-il de nommer un juge pour présider l'enquête et examiner la demande de cautionnement étant donné que la Cour fédérale du Canada a rejeté les conclusions de la première enquête sous prétexte que M. McCarthy n'avait pas eu droit à une audience en bonne et due forme?

3. M. McCarthy a-t-il été inculpé d'une infraction au Code criminel du Canada et un pays a-t-il demandé son extradition?

4. Puisque la Loi sur la réforme du cautionnement s'applique à toutes les affaires criminelles au Canada, de même qu'aux questions régies par la Loi sur l'extradition, le ministre est-il d'avis que la Loi sur la réforme du cautionnement devrait s'appliquer à la Loi sur l'immigration?

N° 1703—M. Alexander—30 mai

1. En 1977, dans chaque ministère et organisme, a) combien de postes ont été reclassifiés, b) quel est le nombre d'employés marqués d'un cercle rouge et, dans chaque cas, quel pourcentage de toutes les années-hommes cela représente-t-il dans le ministère ou l'organisme?

2. Dans chaque ministère et organisme, combien y a-t-il eu de postes reclassifiés aux niveaux a) de la haute direction, b) de la direction, pour lesquels il n'y a pas l'effectif requis?

3. Depuis 1967, quel est le taux annuel de croissance du groupe de la haute direction?

4. Depuis 1967, quel est le taux annuel de croissance du groupe de la direction ou de son équivalent?

5. Dans chaque ministère et organisme, quelles ont été, pour 1977 par rapport à 1970, les modifications apportées aux titres et à la classification des postes en ce qui concerne les cinq niveaux supérieurs?

6. Dans chaque ministère et organisme, combien y a-t-il eu d'employés reclassifiés à un niveau supérieur depuis 1967?